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Skrivelse angående ekonomi och styrning 
Revisorerna har lämnat skarp kritik mot nämnden på flera punkter gällande styrning och 
ekonomi. Revisorerna har tidigare uttryckt kritik men aldrig varit så tydliga om att 
utvecklingen på flera områden går åt fel håll som denna gång.  

Revisorerna har bland annat varnat för att den svaga underhållsnivån kan få en negativ 
inverkan på fastigheternas värde vilket i sin tur påverkar värdet av fastighetsbeståndet. En del 
av kritiken berör också den styrningen inom nämnden. Med anledning av bland annat detta 
vill vi fråga kontoret följande: 

 Finns det ytterligare insatser, eller hinder i form av budgetrestriktioner som skulle 
kunna ses över, så att den interna kontrollen fortlöper mer skyndsamt och effektivt? 

 När räknar kontoret med att revisorernas rekommendation om inköpssystemet kan 
vara genomfört? 

 Anser kontoret att det finns möjlighet att minska kostnader för juridiska ombud genom 
att stärka organisationens egna resurser på detta område ytterligare? 

 Vad vore enligt kontoret det konkret bästa sättet att skyndsamt minska dagens stora 
underhållsskuld? 

 Vilka av fastighetsnämndens fastigheter riskerar att stängas eller få allvarliga 
anmärkningar vid inspektion av berörda tillsynsmyndigheter? 

 Hur många och vilka lokaler eller fastigheter är det kontoret bedömer inte kan hyras ut 
på grund av bristfällig standard? 
 


